
UMV – dialog med elevrådet. 

Elevrådet mener generelt, at skolen har lyse og gode lokaler. Der er både fine klasselokaler, grupperum og 

fælleslokaler, der giver gode muligheder for læring. 

Der kan være varmt, når solen står højt om sommeren, men det hjælper meget, når vi kan åbne vinduerne.  

Der er god plads, vi kunne næsten spille håndbold inde i klasselokalet, hvis vi fjernede bordene. Det er fedt, 

at vi har en hal, som vi kan bruge både i skole og Klub.  

Det er fedt, at der er vægplads, så man kan hænge ting op. 


